

Q&A 6 for 5000032441

Q-6 My question is regarding Section 2.1 Rated Requirement under a) Approach Methodology/ Interface Design. What are the specific expectations of "a portrayal of probable infographics"? Does the contracting authority expect infographics relating to the interface, or to Canadian transportation emissions generally?

A-6 The item "a portrayal of probable infographics" relates to the interface, not to Canadian transportation emissions. Here, the technical authority is looking for visual representations of how the information would be presented.

Q-6 Ma question concerne l'exigence assignée à la section 2.1 selon a) Méthodologie d'approche / Conception d'interface. Quelles sont les attentes spécifiques de «la représentation d'infographies probables»? Le pouvoir adjudicateur s'attend-il à des infographies relatives à l'interface, ou aux émissions de transport canadiennes en général?

R-6 L'article «une représentation d'infographies probables» concerne l'interface, et non les émissions de transport au Canada. Ici, l'autorité technique recherche des représentations visuelles de la présentation de l'information.